
Geachte leden van de commissie, 

 

Het punt wat ik aan u wil voorleggen is het volgende: 

Op 08-05-17 j.l. heb ik bij de commissie M&F van de provincie gepleit 

voor subsidie te krijgen voor het aanpassen van de nog niet toegankelijke 

haltes. Dit is via mw. E. Post toegekend,en is dan ook alleen beschikbaar 

voor de haltes. 

 

Nu het VN-verdrag voor de rechten van de mens met een beperking van 

kracht is, en het zowel artikel 9 als artikel 20 van het Verdrag 

adresseert t.b.v. mobiliteit en de toegankelijkheid van het openbaar 

vervoer. De ervaring van veel gehandicapten gebruikers is dat onder het 

mom, “wel iets toezeggen,maar niet aanpassen”: namelijk de bushaltes 

toegankelijk maken binnen de gemeenten,wat vanaf 01-01-17 een plicht is 

dit voor welke overheidsvorm ook. 

 

Het VN-verdrag zegt hierover: het is geen norm meer 46% als beleid die 

men moet opvolgen,maar hoe hoger de percentage hoe beter het recht 

doet aan de reiziger met een functiebeperking! 

 

 
 


